
Avelskommittens Verksamhetsberättelse 2017 
 
Avelskommitten har under året bestått av: 
  
Birgitta Pettersson Avelsansvarig sammankallande. 
Kerstin Nilsson 
Lisa Årdh 
Rose-Marie Berglund 
Karin Rannamaa 
 
Beslutet om att starta en mentalitetsgrupp som togs på fullmäktige 2013 har ännu inte kunnat 
fastslås. 
 
Kommitténs arbetsuppgifter under det gångna verksamhetsåret har bland annat  
bestått av följande: 
 
Under året har vi haft ett flertal telefonmöten och många mailkontakter. 
 
Vi har fortsatt samarbetet med SLU gällande forskningen om PRA. 
Förfrågningar om ögonlysning och blodprovstagning med medföljande remisser har skickats ut 
till  ägarna/uppfödarna som ska ingå i de testfamiljer som SLU behöver för att fortsätta 
forskningen. 
 
Vi har informerat i tidningen och på hemsidan. 
 
Vi har bevakat rasens utveckling. 
 
Förfrågningar som inkommit per mail och telefon  från medlemmar, uppfödare och andra 
intresserade av rasen har besvarats. 
 
Förfrågningar från HS har besvarats. 
 
Vi har haft kontakt med SKK och SSRK i frågor som berör avelskommitens arbetsområde. 
 
Sammanställt statestik och övrig information till springertidningen och hemsidan. 
 
Arbetet med RAS pågår och är inne i slutfasen. 
 
Planering av en  avelskonferans är gjord till  april. 2018. 
 
Har deltagit på SSRK:s avelskonferans. 
 
Har deltagit på SKK:s information om HD Index. 
 
 


